



# Protokoll

## Sektionsmöte 2017-10-03, 17:15

(\* betyder att bilaga finns i handlingarna, \*\* betyder att bilaga finns i protokollet)

### 1. Formalia

- 1.1. Mötets öppnande  
Disa Gillner förklarar mötet öppnat 17:24.
- 1.2. Val av mötesordförande  
Disa Gillner valdes till mötesordförande.
- 1.3. Val av mötessekreterare  
Lovisa Karlsson valdes till mötessekreterare.
- 1.4. Val av två justerare tillika rösträknare  
Nina Nokelainen och David Allebeck valdes till justerare tillika rösträknare.
- 1.5. Fråga om mötets behöriga utlysande\*  
Kallelse skickades ut den 12 september, skickades inte ut tidigare i och med att mottagningen pågick. Handlingarna skickades ut den 27 september, i enlighet med stadgarna.
- 1.6. Fastställande av föredragningslista  
Karl Andrén yrkar på att flytta punkt 8.1. *Diskussionsärenden* till punkt 2.  
  
Disa Gillner yrkar på att flytta punkt 6. *Motioner, propositioner, interpellationer och enkla frågor* till punkt 5. och flytta punkt 5. *Beslutsärenden* till punkt 6.  
  
Mötet beslutar<sup>1</sup>  
*att fastställa föredragningslistan med Disas och Karls yrkanden.*
- 1.7. Adjungeringar  
Inga adjungeringar gjordes.
- 1.8. Entlediganden
  - 1.8.1. Ledamot för Näringsliv och Kommunikation

---

<sup>1</sup> Beslut sker genom acklamation om inget annat anges.



Cecilia Huang meddelade Styrelsen under sommaren att hon inte skulle fortsätta sina studier på KTH och bad då Styrelsen att få bli entledigad. Styrelsen vill med denna punkt endast informera SM om att detta entledigande gjordes.

- 1.9. Anmälningsärenden  
Inga anmälningsärenden.

## 2. Diskussionsärenden

Karl vill diskutera huruvida en framtida flytt av Medias Branschdag skulle gå till och ifall det skulle vara en bra idé. Under hösten är det stor konkurrens med Armada och D-dagen, så därför skulle det vara bättre om Medias Branschdag låg under våren. Dessutom ger det en bättre möjlighet för de som går sitt sista masterår att se sig om efter exjobb och framtida jobb.

Mötet diskuterar sedan när det är mest passande för att genomföra Val av Projektledare för Medias Branschdag. Eftersom det är bättre att höra av sig till företag under vinter än under sommaren när det är på semestertider bör valet ligga under SM#4. Däremot kan det vara problematiskt att hinna rekrytera en projektgrupp innan sommaren. Då bör SM#4 ligga tidigare eller så bör valet ske på SM#3.

Skulle man komma att genomföra denna flytt kommer inte nästa Branschdag hållas förrän våren 2019.

Sedan undrar Karl hur man ska göra med TB-budgeten för de nämnder som löper kalenderår och inte verksamhetsår. Mötet diskuterar ifall man eventuellt ska låsa budgeten så att det delas lika mellan vår och höst. Eventuellt skriva det som enskilda budgetposter i budgeten.

## 3. Rapporter

- 3.1. Sammanställning av rapporter från funktionärerna\*

- 3.2. Övriga nämnder och grupper inom sektionen

ÖPH meddelar att de har genomfört en mottagning där ingen av deltagande avled.

Medias Branschdag meddelar att det går framåt. De har kommit i kontakt med företag och de har datum satta. Karl avslutar med att berätta att det blir en branschdag, helt enkelt.

Webmaster meddelar att han har intagit den alkoholhaltiga drycken öl.

Fanborgen meddelar att de deltog i välkomstceremonin i Stadshuset när nØllan var där.

- 3.3. Övriga rapporter



## 4. Information

### 4.1. Information från THS

Ordförande på THS meddelar skriftligen följande:

*“Kortfattat så kan vi hälsa att vi ju fått massa nya människor i KL<sup>2</sup> under sommaren och att vi nu haft en period när massa arbete dragit igång.*

*Det har rekryterats massa personer och vi rekryterar på många håll fortfarande så om någon är intresserad av att antingen jobba med att vara central företagskontakt och anordna företagsevent, jobba med hållbarhetsfrågor eller påverka utbildningen är det bara att maila någon av oss!*

*Vi har också sett till att umgås med varandra, la i rapporten in en bild från när vi var på Sörmlandsleden för några veckor sen.”*

### 4.2. Information från Data

Ordförande på Konglig Datasektionen och THS-revisor, Alexander Viklund, meddelar att de på Data har genomfört en mottagning. Deras första SM kommer hållas nästa vecka och han hälsar att vi även är välkomna på D-dagen<sup>3</sup> den här veckan i Nymble. Han avslutar med att berätta att det inte händer så mycket mer spännande på Data.

### 4.3. SM-Guld

Mötesordförande berättar hur det går till när man får SM-Guld.

### 4.4. Enkät om veckodag för SM#4

I och med att SM#4 är Medias längsta SM där flest val sker har det tidigare år skett på en lördag, men Styrelsen vill ändå höra med Sektionen ifall detta är den mest optimala veckodagen. En enkät kommer skickas ut angående detta.

## 5. Bordlagda ärenden

### 5.1. Val av en Valberedare

Valberedningen har ingen kandidat.

I och med att detta val är bordlagt så är det fri nominering och kandidering.

Nina Nokelainen nominerar Hilda Robertsson som tackar nej.

Martin Neihoff kandiderar.

Martin berättar att han går i ettan och han tycker att det är trevligt med fika.

Samuel Westman Granlund undrar om han har några tidigare erfarenheter från att intervjua eller att bli intervjuad, varpå Martin svarar att det har han inte.

Josefin Ström undrar vilken typ av fika han föredrar, varpå Martin svarar att han gillar choklad.

---

<sup>2</sup> Kårledningen

<sup>3</sup> Datas arbetsmarknadsmässa



Emil Erlandsson frågar vad han vill lära sig under sin tid på posten, varpå Martin svarar att han vill lära sig hur man intervjuar folk.

Kandidaten lämnar rummet.

Mötesordförande öppnar upp för diskussion.

Mötet beslutar

*att* välja Martin Neihoff till Valberedare.

## 5.2. Val av Studienämndsordförande

Valberedningen presenterar att Diba Vosta är nominerad, men är ej närvarande så hon anses ej som en kandidat.

Erik Lindström nominerar Nina Nokelainen som tackar ja.

Nina kandiderar.

Nina berättar att hon under hösten hittills både jobbat som PAS<sup>4</sup>, men även varit tvungen att utföra de åtaganden SNO har i och med att posten ej varit fylld. Hon hoppas på att göra jobbet på båda posterna lite enklare genom att få ihop ett stort gäng KAS<sup>5</sup>. Hon gläds även åt hur teambuilding-budgeten ser ut för nämnden. Hon vill att Studienämnden ska vara lika attraktiv som NLG<sup>6</sup> då hon anser att den i nuläget inte är det. Hon tycker att hon passar i rollen som SNO eftersom hon vet vad gör och för att hon har planer som redan är igång.

Emma Olsson frågar vad hennes planer är mer specifikt, varpå Nina svarar att hon vill hitta KAS från alla årskullar och sedan ha teambuildings tillsammans med dessa. Hon hoppas på att bilda ett härligt gäng med utbildningsintresserade människor.

Kandidaten lämnar rummet.

Mötesordförande öppnar upp för diskussion.

Mötet beslutar

*att* välja Nina Nokelainen till Studienämndsordförande.

Disa Gillner yrkar på att mötet tar en paus i 30 minuter.

Mötet beslutar

*att* godkänna Disas yrkande.

---

<sup>4</sup> Programansvarig student

<sup>5</sup> Klassansvarig student

<sup>6</sup> Näringslivsgruppen



Mötet tar paus klockan 18:20.

Mötet återupptas klockan 18:52.

### 5.3. Val av Game Master

Oliver Kamruzzaman nominerar Samuel Kraft som tackar ja.

Samuel kandiderar.

Samuel berättar att han går i ettan och spelar mycket spel.

Nina Nokelainen frågar vilka typer av spel han brukar spela, varpå Samuel svarar att han spelar många olika typer av spel.

Martin Neihoff frågar vilket spel är det bästa genom tiderna, varpå Samuel svarar att han inte riktigt kan svara på det.

Felix Almay frågar om han föredrar League eller Dota, varpå Samuel svarar att Dota går att titta på, League aldrig.

Nina Nokelainen frågar om han är intresserad av gå på gamingevents, varpå Samuel svarar kanske och föreslår att de events man kan anordna i nämnden är exempelvis att man ser e-sport tillsammans eller ses och spelar både online och i verkliga livet.

Kandidaten lämnar rummet.

Mötesordförande öppnar upp för diskussion.

Mötet beslutar

*att välja Samuel Kraft till Game Master.*

## 6. Motioner, propositioner, interpellationer och enkla frågor

### 6.1. Motion angående "Antagningsprocess till Branschdagen"\*

Mötet beslutar

*att bifalla motionen med motionssvaret.*

### 6.2. Motion angående "Creation of project group "translation"\*\*\*"

Mötet diskuterar huruvida initiativet ska vara en nämnd eller om det ska vara ett sektionsprojekt med ett slutdatum. Det som talar för en nämnd är att det alltid kommer behövas dokument att översätta. En projektgrupp skulle däremot göra ett större arbete med att översätta styrdokumentet, men sedan skulle det inte finnas kvar några funktionärsposter som behövs fyllas.

I vilket fall så krävs det en utförligare motion där man konkret listar det som



krävs för respektive utväg. Mötet anser att en projektgrupp är det som passar bäst. Styrelsen ska hjälpa motionären med en ny komplett motion.

Styrelsen drar tillbaka sitt motionssvar.

Mötet beslutar  
*att avslå motionen.*

6.3. Proposition angående “Ändring av Branschdagens namn i reglementet”\*

Mötet beslutar  
*att bifalla propositionen.*

6.4. Proposition angående “Ändring av budgetpost för Medias Branschdag”\*

Mötet beslutar  
*att bifalla propositionen.*

6.5. Proposition angående “Tillägg i Verksamhetsplanen under studiesocialt”\*

Mötet beslutar  
*att bifalla propositionen.*

## 7. Beslutsärenden

7.1. Fastställande av reviderad Verksamhetsplan 17/18\*

Mötet beslutar  
*att fastställa verksamhetsplanen inklusive de ändringar som gjordes i föregående propositioner.*

7.2. Fastställande av reviderad Budget 17/18\*

Mötet beslutar  
*att fastställa budgeten inklusive de ändringar som gjordes i föregående propositioner.*

## 8. Valärenden

8.1. Fyllnadsval av Ledamot för Näringsliv och Kommunikation  
Valberedningen presenterar att Hilda Robertsson är nominerad, hon tackar ja. Även Nike Backman är nominerad, men är ej närvarande.

Hilda Robertsson kandiderar.



Hilda berättar att hon går första året på Medieteknik och att hon tycker att posten verkar intressant och rolig.

Emma Olsson frågar om hon har några visioner för sitt i så fall kommande år på posten, varpå Hilda svarar att hon inte har det, men hoppas på att hon kommer få det.

Viktor Ceder frågar om hon kommer vara irriterande gentemot sina funktionärer angående månadsrapporter, varpå Hilda svarar att hon inte kommer vara irriterande, utan peppande.

Felix Almay frågar om hon har några tidigare erfarenheter som kan gynna henne på sin post, varpå Hilda svarar att hon suttit i en ungdomsstyrelse i en kyrka.

Kandidaten lämnar rummet.

Mötesordförande öppnar upp för diskussion.

Mötet beslutar

*att* välja Hilda Robertsson till Ledamot för Näringsliv och kommunikation.

## **9. Övriga ärenden**

### 9.1. Övriga frågor

Inga övriga frågor.

## **10. Mötets högtidliga avslutande**

Mötet förklarades avslutat klockan 19:36.



Disa Gillner

2017-10-12, Stockholm

---

Disa Gillner, mötesordförande, datum, plats

Lovisa Karlsson

2017-10-10, Stockholm

---

Lovisa Karlsson, mötessekreterare, datum, plats

Nina Nokelainen

2017-10-11, Stockholm

---

Nina Nokelainen, justerare, datum, plats

David Allebeck

2017-10-17, Stockholm

---

David Allebeck, justerare, datum, plats